
Bydel GrUnertøkka

17 SEPT2012

RAPPORT FRA TILSYNSBESØK VED GRCNERL
SYKEHJEM

Navn på tjenestested:
Grilnerløkkasykehjem

Dato for besøket: Tidspunkt (fra kl. til kl.):
22.08.12 16.00-17.00

Meldt/uanmeldt besøk/ekstraordinært besøk:
Anmeldt

Saksnr.:

Arkivbet.:

Hvis ekstraordinært besøk —hva var årsaken til besøket? Hvem har begjært
det?

Av tilsynsutvalgets medlemmer var følgende tilstede:
Tom-Reiel Heggedal (leder), Saera Khan, og Asgeir Nordengen (Eldrerådet)

Forfall:
Liselotte Krebs

Møtesekretær:
Leder

Kontakter under tilsynet:
(Hvilke personer har tilsynet hatt kontakt med under oppholdet; beboere (anonymisert), pårørende
(anonymisert), ansatte, ledere, andre)
Vi snakket med institusjonss'ef Max Francisco Loo samt beboere og ansatte.
Hvordan ble tilsynet gjennomført:
(Institusjons-/hjemmebesøk, skriftlig/muntlig kommunikasjon)

Institusjonsbesøk. Vi hadde først et møte med Max. Etter møtet gikk vi gjennom
sykehjemmet, inspiserte og snakket med noen beboere og ansatte.

Tilsynsutvalgets rapport fra tilsynet

Dette var det første møte med institusjonssjef Max. Fokus for tilsynet var å skape
kontakt med sykehjemsledelsen og ffi et inntrykk av hvordan ledelsen ser på
driften av sykehjemmet og eventuelle problemer. I tillegg tok vi en rask
inspeksjon av hvordan beboerne har det ved sykehjemmet, med særlig vekt på
hygiene/renslighet.

Hovedinntrykket er at institusjonen virker ren og ryddig, og at beboerne har det
bra. Nedenfor følger noen konkrete bemerkninger.

Det er behov for oppussing av slik som tak, rør og ventilasjon. Det er viktig for
beboernes trivsel at bygningsmassen blir vedlikeholdt. Det foregår en evaluering
av totalrenovering med mulig oppstart til våren.

Aktivitetstilbudet til beboerne kan bli bedre. Det er satt i gang et prosjekt som skal
få involvert frivillige organisasjoner, f.eks Rotary.

Forsterket avdeling har åpen dør til resten av sykehjemmet. Det er bra at beboerne
å forsterket avdeling har mulighet til å bevege seg rundt å hjemmet.



Røykerom i forbindelse med hovedoppholdsrom/kantine hadde åpen dør. Denne
burde lukkes ettersom det kan medføre helseskade/ubehag for dem som oppholder
seg i tilstøtende rom. I tillegg satt det flere beboere inne på ett av røykerommene.
Det var uklart om alle var "røykere" eller om de satt der av andre (sosiale)
grunner. Det er ikke heldig om beboere oppholder seg unødvendig på røykerom.
Dersom lukking av dør viser seg vanskelig, burde det utredes mulighet for helt
separate røykerom uten direkte tilknytting til hovedoppholdsrom.

anmerknader / forhold som bør endres:

Røykerom burde lukkes.

Saker til oppfølging ved neste tilsynsbesøk:

Følge opp hvordan sykehjemmet kan bruke frivillige (organisasjoner) til å øke den
individuelle aktiviteten for beboerne.

Følge opp hvordan åpen løsning ved røykerom påvirker beboere som ikke røyker.

Oslo den 03.09.2012

Tom-Reiel Heggedal Saera Khan

Leder tilsynsutvalg Medlem tilsynsutvalg

Asgeir Nordengen

Eldrerådet

Tilsynsrapport oversendt til:
Bydelsadministrasjonen / bydelsutvalget dato:
Institusjonens leder / styre (private institusjoner) dato: 


For sykehjem:
Sykehjemsetaten til kommentering dato:

Taushetsplikt:
Tilsynsutvalget har taushetsplikt om personlige forhold som utvalgene blir kjent med i sitt arbeide.
For øvrig gjelder forvaltningslovens bestemmelser om taushetsplikt.
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